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W Wiśle, na prezydenckim zameczku, trwa dwudniowa konferencja poświęcona doświadczeniom Polski i drodze
Chorwacji do Unii Europejskiej. Nasz kraj może się wiele nauczyć od was - mówi naszemu reporterowi ambasador
Chorwacji Nebojšy Koharovicia. Przebrnęliście trudną drogę i trudne negocjacje, chcemy iść za waszym przykładem
- dodaje ambasador 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Ambasador jako - wspaniałe - ocenił kontakty z Polską. 
Podobnego zdania jest Emil Tokarz z Katedry Studiów Europejskich. Polska powinna wykorzystać ten czas i rozwijać
współpracę we wszystkich dziedzinach. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Zdaniem Tomasza Pietrzykowskiego wojewody śląskiego także Śląsk może skorzystać na wymianie doświadczeń i
kontaktach z Chorwacją. Choć mamy odmienne problemy gospodarcze, to w dziedzinie turystyki chciałbym
żebyśmy byli tak dobrzy jak Chorwaci 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Jan Bacza
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